

What better way to bond with your team than by sharing a series of unforgettable adventures together? Take part in Hong Kong Disneyland Resort's 2 Days 1 Night Corporate Retreat Package, and create special memories with fun activities, mouthwatering F&B offerings, merchandise discounts, and much more.

Exclusive packaging starting from HK\$2,380* per delegate for corporates (plus 10% service charge)

Package is valid until December 12, 2025

Itinerary



Have fun in Hong Kong Disneyland Park

- Date-specific admission ticket to the Park
- Disney Team-Building Fun Challenge
- (includes task sheet and prizes)







Hotel stay

- One-night accommodation at Hong Kong Disneyland Hotel / Disney's Hollywood Hotel
- Enjoy recreational facilities and activities





Enjoy buffet breakfast at hotel



Option 2: Mickey's Fun Challenges





Light refreshment after the activity

Special drinks and Disney cookies





Team-building activity at hotel

Option 1: Disney Fun Cooking activity



• Option 3: Leather card holder-making class



The magic doesn't end there—upgrade your team adventures with these Enhanced Experiences, and more!

(subject to additional charges)



Savor award-winning dishes and expertly paired

- Culinary showcase and interaction with Disney chefs



Tai Chi with Disney Master • Reinvigorate your body and soul with a Tai Chi

session with Disney Master



• Disney-themed picnic basket with al fresco setup · 2-hour Disney movie viewing and a great

opportunity for stargazing



• Exclusive 30% discount on Disney Personalized

- Headband and T-shirt to show your team spirit
- *Package price is subject to availability and travel window. For group reservation only. A minimum number

of event guests is required. Accommodation is based on a standard room with double occupancy. Additional charge may apply for package enhancement.

Terms and conditions:

•Terms & Conditions apply, please refer to agreement for details or check with our Business Solutions & Events representative.

•Information is correct as of Mar 2025 and is subject to change without prior notice.

•Images are for marketing purposes only. •In the event of disputes, Hongkong International Theme Parks Limited reserves the right to make final judgments on the dispute and otherwise in respect of the above offers.

MEETINGS IT'S TIME TO TEAM

www.hongkongdisneyland.com/corporate-events



迪士尼企業團隊拓展之旅

團隊培訓 ★ 住宿 ★ 餐飲

要建立高效率的企業團隊,締造獨一無二的團隊體驗歷程是最佳選擇! 迪士尼企業團隊拓展之旅提供一系列趣味活動、美食佳餚及商品折扣等, 兩日一夜的精彩行程為團隊留下難忘回憶!

企業專享優惠,每位港幣\$2,380起*(另加10%服務費) 套餐有效至2025年12月12日

行程



楊遊樂園

- 香港迪士尼樂園入場門票
- 迪士尼團隊培訓挑戰賽 (包括團隊訓練任務表及獎品)





- 入住香港迪士尼樂園酒店/ 迪士尼好萊塢酒店一晚 享用酒店康樂活動及設施





享用酒店自助早餐



選項二:米奇繽紛挑戰賽



活動結束後享用精美茶點

飲及迪士尼朋友造型曲奇



於酒店進行團隊活動

選項一:迪士尼趣味烹飪班



選項三:皮革卡套製作班



升級活動體驗,令團隊活動更添奇妙

(須額外收費)



• 品嚐獲獎佳餚以及由專業侍酒師精選的美酒

• 跟主廚互動及欣賞即場烹調示範



• 與迪士尼朋友耍耍太極,放鬆身心



• 全套戶外野餐佈置,配上迪士尼主題野餐籃

• 2小時迪士尼電影觀賞及欣賞星空美景的機會

客房為基礎。升級活動體驗或需另收附加費。



•專享7折優惠購買迪士尼個人化頭箍及

My Disney Tee , 締造有團隊特色的裝扮

*套餐價格視乎供應情況及入園日期而定。只限團體預訂。團體須符合最少參加人數。以雙人入住標準

- 條款及細則 •受條款及細則約束,詳情請參閱協議或與我們的商務活動策劃團隊代表查詢。
- •圖像僅作推廣用途。 •如有任何爭議,香港國際主題樂園有限公司保留就爭議及與此推廣活動有關任何問題之最終決定權。
- •所有資料更新至 2025年3月,並可隨時修改而無須事先通知。

© Disney © Disney/Pixar © Hasbro, Inc. © Mattel, Inc. © Poof-Slinky, Inc.

www.hongkongdisneyland.com/corporate-events